
 

 

 

 

 

 

 

 

KOSE GÜMNAASIUMI HOOLEKOGU 

KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Kose 30. november 2021 

 

 

Algus kell 18.00, lõpp kell 20.30 

 
Juhataja: Ave Kooskora 

Protokollija: Heleri Vahemäe 

Osalejad: Ave Oja, Eleriin Torjus, Karl Herman Õis,Liina Urgas, Moonika Paršina, Reilika Eelmäe, Riina 

Taidre, Tiit Tikerpe 

Kutsutud: Heli Mölder, Katrin Liiv, Martin Medar, Sirje Hanikat 

Puudusid: Harry Pässa, Helen Jõffert, Kairit Metsis, Sofia Mihhailova 

 

 

 

 

Päevakord 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine. 

2. Õppejuhid annavad ülevaate I trimestri tulemustest. 

3. Kose Gümnaasiumi eelarve 2022 tutvustamine. 

4. Ülevaade Tugikeskuse tegevustest. 

5. Kose Gümnaasiumi olukord ja tegevused seoses Covid-19. 

6. Kohapeal algatatud küsimused. 

 

 

 

 

Protokoll 

 

 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 

Ettepanek: Ave Kooskora on valmis jätkama hoolekogu esimehe ja Harry Pässa aseesimehena. 

Valida hoolekogu koosolekute protokollijaks Heleri Vahemäe. 

Toimus hääletamine, kõik olid poolt. 

 

OTSUSTATI, et hoolekogu esimehena jätkab Ave Kooskora, aseesimehena Harry Pässa ning 

protokollijana Heleri Vahemäe. 

 



2. Õppejuhtide ülevaade I trimestri tulemustest 

S. Hanikat andis ülevaate 1.-4. kl ja H. Mölder 5.-9. kl õppetöö tulemustest I trimestril. 

Külastus algkooli uues osas. 

 

3. Kose Gümnaasiumi eelarve 2022 tutvustamine 

Kose Gümnaasiumi direktor M. Medar andis ülevaate 2022. aasta eelarvest. Elektrihinna tõusust on 

tingitud mõningane eelarve kasv. 

Arhitektuuribüroo esindaja tutvustas Kose Gümnaasiumi hoone laiendusprojekti kava 

(garderoobide, söökla, lifti ja koolisissepääsu juurdeehitus).  

 

4. Tugikeskuste ülevaade 

Tugikeskuse juht andis ülevaate Kose Gümnaasiumi tugikeskuse tööst. 

Alustatud on koostööd Järvamaa haiglaga ning pakutakse rehabilitatsiooniteenust ning 

lastevanematele nõustamist nädalavahetusel. Soov on palgata karjäärspetsialist ning vaja oleks ka 

tegevusterapeuti neile, kellele pole määratud rehabilitatsiooni plaani. 

2022. aasta sügisel hakkab tugikeskus pakkuma teenust kogu Kose vallas, et parandada kõikides 

valla koolides vajalikke teenuseid. 

 

5. Kose Gümnaasiumi olukord ja tegevused seoses Covid-19 

Kose Gümnaasiumi direktor M. Medar andis ülevaate Covid-19 olukorrast koolis. Testimised 

toimuvad esmaspäeviti ja neljapäeviti. 

Hübriidtundide tegemine ei ole õpetajate praeguse töökoormuse juures optimaalne. 

 

6. Kohapeal algatatud küsimused 

• Järgmise hoolekogu koosoleku toimumise aeg. 

 

OTSUSTATI, et järgmine hoolekogu koosolek toimub 9. veebruaril 2022. 

 

 

 

 

 

Ave Kooskora Heleri Vahemäe 

Juhataja Protokollija 


